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PROTOKÓŁ Nr 6/19

ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy Mielnik
w dniu 18 stycznia 2019r.

Lista obecności członków Komisji w załączeniu do protokołu.

W posiedzeniu Komisji udział wzięli:

1. Pan Marcin Urbański - Wójt Gminy
2. Pan Piotr Wysocki - Sekretarz Gminy
3. Pani Małgorzata Joanna Szymańska - Skarbnik Gminy
4. Pan Michał Baranowski - Dyrektor GOKSiR
5. Pan Tadeusz Szeweluk - Dyrektor ZGK

Obradom Komisji przewodniczył Pan Artur Gacki – Przewodniczący Rady Gminy
Mielnik.

Porządek posiedzenia komisji :

1. Zaopiniowanie projektów uchwał będących przedmiotem obrad V sesji Rady Gminy
Mielnik:

1) w sprawie uchwalenia budżetu gminy Mielnik na rok 2019,

2) w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mielnik na lata
2019-2029,

3) w  sprawie  zasad  ustalania  i  wysokości  diet  oraz  zwrotu  kosztów  podróży
przysługujących radnym Gminy Mielnik,

4) w  sprawie  zmiany  reprezentacji  Gminy  Mielnik  w  Stowarzyszeniu  „Lokalna
Grupa Działania – Tygiel Doliny Bugu”,

5) w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych.

2. Sprawy bieżące.

Pan Przewodniczący Rady udzielił głosu przybyłemu na posiedzenie Komisji mieszkańcowi
Mielnika  Panu  J.Sz  w  sprawie  przywrócenia  ruchu  dwustronnego  na  ulicy  Mostowej,  na
odcinku między ul.Brzeską i Zamiejską. Pan J.Sz poinformował, że w poprzedniej kadencji w
celu  uregulowania  ruchu  wprowadzono  na  ulicy  Mostowej  ruch  jednokierunkowy.  Jest  to
znaczne  utrudnienie  dla  rodzin  mieszkających  przy  tej  ulicy  a  także  dla  wszystkich
mieszkańców Przedmieścia.

Pan  Sekretarz  Gminy wyjaśnił,  że  rozwiązanie  tego  tematu  leży  w  gestii  Starostwa
Powiatowego,  ponieważ wiążę się  to  ze  zmianą  organizacji  ruchu.  Wniosek w tej  sprawie
skierujemy do Starostwa.

Inspektor  ds.informatyki  UG  Pan  Artur  Jaworski przeprowadził  z  radnymi  szkolenie  z
elektronicznego systemu głosowania.
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Do punktu 1(10.  

Pani Skarbnik Gminy przedstawiła autopoprawki do projektu budżetu gminy na rok 2019.
Z remontów przenosimy środki na budowę dróg 802.500 zł.
Spodziewamy się zwrotu dotacji z Urzędu Marszałkowskiego w wysokości 267 tys.zł, części
podatku VAT – 400 tys.zł, z Rubinka i solarów 90 tys.zł, 500 tys.zł wolnych środków, co w
sumie daje nam 2 mln.zł na inwestycje.

Pan Kazimierz  Tobota stwierdził,  że  Pan  Wójt  stanął  na  wysokości  zadania  i  środki  na
inwestycje znalazły się. Zapytał, czy ZGK również znalazł w swoim budżecie oszczędności.

Pan dyrektor ZGK wyjaśnił, że Zakład działa jak przedsiębiorstwo i musi sam wypracować
zysk. Zakład może świadczyć usługi tylko na terenie gminy, zaś Rada Gminy ustala ceny na
usługi.

Pan Wójt poinformował, że umowa z powiatem na zimowe utrzymanie dróg opiewa na kwotę
40 tys.zł., z czego w samym grudniu wydaliśmy już 20 tys.zł. Pan Wójt zapewnił, że po raz 4
będzie rozmawiał w Starostwie na temat umowy, chcemy abyśmy to my podejmowali decyzję
kiedy będzie odśnieżane i posypywane oraz aby pieniądze na ten cel leżały na naszym koncie.
W 2018 r. z naszych środków wydaliśmy na odśnieżanie 69 tys.żł, powiat wydał 13 tys.zł, zaś
23 tys.zł. zaoszczędził.

Na prośbę Pana Przewodniczącego  Pan dyrektor ZGK poinformował o ilości pracowników
ZGK.  Pracuje  tam  20  osób,  w  tym  4  osoby  administracji.  Zarobki  nie  są  duże,  na
wynagrodzenia wydano 546 tys.zł.  W 2018 r. była bardzo duża absencja chorobowa wśród
pracowników. Poprosił, aby uwagi do pracy pracowników przekazywać bezpośrednio do niego.
Stwierdził,  że na pewno można byłoby zwiększyć efektywność pracy, poprawić estetykę w
gminie.

Pan Dyrektor Zespołu Szkół poinformował, że budżet zmniejszono o ponad 60 tys.zł. Budżet
Zespołu Szkół wynosi ok.3 mln.zł., zawsze były takie koszty funkcjonowania oświaty.
Do przedszkola  uczęszcza  51  dzieci,  dzieci  w przedszkolu  mają  bardzo dobre  warunki  do
rozwoju. Nie ma możliwości zmniejszenia ilości grup przedszkolnych a zatrudnienie pomocy
nauczyciela było bardzo dobrym rozwiązaniem.

Pan  Wójt poinformował,  że  Gmina  Grodzisk  wydaje  na  oświatę  5,5  mln.zł.  Złożyliśmy
wniosek i wygraliśmy konkurs, otrzymamy środki na utrzymanie żłobka w kwocie 240 tys.zł.
jest  planowana  budowa  paneli  fotowoltaicznych,  co  powinno  zmniejszyć  wydatki  na
oświetlenie w jednostkach gminnych.

Pan Dyrektor GOKSiR poinformował  o  oszczędnościach  w wysokości  40 tys.zł.,  co  jest
wynikiem  rezygnacji  z  pewnych  działań.  Koszty  energii  też  spadną  po  zamontowaniu
fotowoltaiki na Orliku. Poinformował, że koszt utrzymania całego budynku ponosi GOKSiR,
biblioteka nie ponosi kosztów utrzymania.
W 2019r. zrezygnowano z organizacji maratonu kresowego, są zbyt duże koszty a nie przekłada
się to na korzyści. W 2018r. wydano na maraton 10 tys.zł., przyjechało mało ludzi, nie nocowali
w Mielniku i nie wydawali pieniędzy.
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Pan Przewodniczący Rady zauważył, że na maraton kresowy przyjeżdżali ludzie z zagranicy.

Pan Wójt stwierdził, że ze strony radnych były sugestie aby rezygnować z mało opłacalnych
imprez. Mieszkańcy gminy nie interesowali się maratonem kresowym, w 2018 roku wzięły w
nim udział  tylko  2  osoby  z  naszej  gminy.  Dużym powodzeniem cieszył  się  Ultramaraton
Nadbużański, w 2019 r. planujemy jego długość na 60 km.(w 2018r. - 50 km.).

Pan dyrektor Baranowski poinformował, że w 2019r. GOKSiR nie będzie wspierał finansowo
imprez soleckich, będzie tylko wsparcie merytoryczne.
Podpisano  umowę  na  wynajem hotelu  na  lipiec  i  sierpień  br.  GOKSIR zamierza  zawrzeć
umowę z pośrednikiem w sprawie handlowania obiektami w sezonie martwym.
Wszystkie zespoły występujące na imprezach są żywione w Zespole Szkół w Mielniku.

Pani  Alicja  Sawczuk zapytała  o  noc  kabaretową.  Zaproponowała  aby  rozważyć
zorganizowanie 1 czy 2 imprez flagowych, pozostałe zaś robić własnym sumptem.

Pan  Baranowski odpowiedział,  że  noc  kabaretowa  jest  stosunkowo  tanią  imprezą.  Koszt
zatrudnienia artystów są bardzo wysokie, za występ znanego artysty trzeba zapłacić powyżej 50
tys.zł. Nie będzie sztucznych ogni na imprezach, ponieważ obowiązuje zakaz strzelania, zaś 8
minutowy pokaz laserowy kosztuje 12 tys.zł.
Nie da się tanio zrobić konferansjerki, na większe imprezy zatrudniamy konferansjera, małe
prowadzimy sami.

Pan Leszek Karbowski zaproponował kupno zaplecza technicznego.

Pan  dyrektor odpowiedział,  że  kupno  jest  zbyt  drogie,  może  powinniśmy  pomyśleć  o
przebudowie Topoliny.

Komisje jednogłośnie , przy obecności 14 radnych, pozytywnie zaopiniowały projekt
budżetu gminy na rok 2019.

(w zał. na str.................prot.)

Do punktu 1(2).  

Pani  Skarbnik  Gminy przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej
Prognozy Finansowej Gminy Mielnik na lata 2019-2029.

Komisje jednogłośnie,  przy obecności  14 radnych, pozytywnie zaopiniowały projekt
uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mielnik na lata 2019-
2029.

(w zał. na str.................prot.)

Do punktu 1(3).  

Pan Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zasad  ustalania i wysokości diet
oraz zwrotu kosztów podróży przysługujących radnym Gminy Mielnik.
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Komisje jednogłośnie,  przy obecności  14 radnych, pozytywnie zaopiniowały projekt
uchwały  w  sprawie  zasad  ustalania  i  wysokości  diet  oraz  zwrotu  kosztów  podróży
przysługujących radnym Gminy Mielnik.

(w zał. na str.................prot.)

Do punktu 1(4).  

Pan Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany reprezentacji Gminy
Mielnik w Stowarzyszeniu „Lokalna Grupa Działania – Tygiel Doliny Bugu”.

Komisje jednogłośnie,  przy obecności  14 radnych, pozytywnie zaopiniowały projekt
uchwały w sprawie zmiany reprezentacji Gminy Mielnik w Stowarzyszeniu „Lokalna Grupa
Działania – Tygiel Doliny Bugu”.

(w zał. na str.................prot.)

Do punktu 1(5).  

Pan Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie
pasa drogowego dróg gminnych.

Komisje jednogłośnie,  przy obecności  14 radnych, pozytywnie zaopiniowały projekt
uchwały w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych.

(w zał. na str.................prot.)

Do punktu 2  

Pani  Alina  Sawczuk poinformowała,  że  pomimo  wcześniejszego  zgłoszenia  tablice
informacyjne nadal są nie oczyszczone.

Członkowie Komisji ustalili, że na kolejną sesję Rady Gminy zostanie przygotowany projekt
uchwały w sprawie ceny za śmieci ze stawką 12 zł. za śmieci segregowane i 25 zł. za śmieci
niesegregowane.

Pan Wójt poinformował radnych o następujących sprawach:
1) przedstawił ofertę firmy ESCO na wymianę lamp oświetlenia ulicznego w całej gminie.

Mamy 670 lamp do wymiany na energooszczędne lampy ledowe. W skali roku da to na
oszczędność energii rzędu 50-60 % na jednej lampie. Ustalono, że na posiedzenie rady
zostanie  zaproszony  przedstawiciel  firmy  i  przedstawi  informację  na  ten  temat.
Częściowej wymiany lamp dokonano w Gminie Nurzec. Wymiany lamp można byłoby
dokonać w przeciągu jednego miesiąca.

2) w  związku  z  koniecznością  wykonania  projektu  oświetlenia  na  ulicę  Królewską  i
przełożenia odcinka wodociągu może się okazać, że w 2019 r. nie uda się wykonać ulicy
Królewskiej. Pan Starosta obiecał, że jeżeli nie wyjdzie ulica Królewska, to może będzie
droga na Mętnę.

3) planujemy  montaż  paneli  fotowoltaicznych  na  gminnych  obiektach  (Orlik,
oczyszczalnia ścieków). Jeżeli to nie wyjdzie, to musimy liczyć ze wzrostem kosztów
wywozu nieczystości płynnych.
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4) są małe szanse na pozyskanie środków zewnętrznych na ulicę Białą. Jeśli nie wyjdzie
ulica Królewska, to środki przesuniemy na oświetlenie i będziemy robić inne ulice.

5) będziemy ubiegać się o środki na wyposażenie Chaty Edukacji Przyrodniczej, wnioski
można składać do końca lutego 2019r.

6) Pan Wójt będzie wnioskował do Rady Gminy o dotację w wysokości 7 tys.zł. dla SG na
postawienie kamery na pasie granicznym w Niemirowie.

7) wystąpimy do Dyrektora Agencji Nieruchomości Rolnych w sprawie dalszej dzierżawy
działki agencyjnej, przeznaczonej pierwotnie pod Trylogię.

8) Będą prowadzone rozmowy ze Starostwem Powiatowym w Siemiatyczach w sprawie
zimowego utrzymania dróg.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała

Elżbieta Szymańska

Przewodniczący 

    Artur Gacki


